國立臺灣大學森林環境暨資源學系入學招生推薦函
School of Forestry and Resource Conservation, NTU
Student Admission Recommendation Letter
致推薦人 To the referee: 

被推薦人目前申請就讀國立臺灣大學森林環境暨資源學系，感謝您填寫本推薦函。如有需要，可自行增加版面，謝謝您的配合。

This person is applying for admission to School of Forestry and Resource Conservation, National Taiwan University. We would appreciate receiving your opinions regarding this applicant. Please feel free to extend the page to make additional comments. We sincerely thank you for your efforts. 
被推薦人姓名/ Name of Applicant:                             
1.您是何時認識被推薦人？你如何認識被推薦人？

How long have you known the applicant? How do you know him/her?

2.請敘述被推薦人的長處。

What are the applicant’s strengths?

3.請敘述被推薦人的短處。

What are the applicant’s weaknesses?

4.請敘述被推薦人的研究潛力。

Please comment on the applicant’s research potential.
	評估項目
Evaluation item
	優
Excellent
	良
Good
	普通
Average
	劣
Poor

	主動求知
Active learner
	
	
	
	

	理解能力
Comprehension
	
	
	
	

	獨立研究能力
Independent research ability
	
	
	
	

	溝通能力
Communication ability
	
	
	
	

	分析能力
Analytical ability
	
	
	
	

	創造能力
Creativity
	
	
	
	

	團隊合作
Cooperation attitude
	
	
	
	


5.請評估被推薦人的語言能力。

How would you appraise the applicant’s language skills? (mainly English and Chinese)
6.請簡單敘述您為何推薦這位同學?

Why are you recommending the applicant?


推薦人簽名Referee’s Signature:                       職稱Position:                 
服務單位Institution:                               電話Tel /E-mail:                
日期/Date:                     地址/Address:                                    
如果我們有其他問題，可否與您聯絡?
May we contact you if we have additional questions? □是Yes  □否No
本推薦函之提送方式：

Delivery of the letter of recommendation.
本地生：

Local student

本格式為通用格式，適用紙本或檔案上傳方式。若為檔案上傳類型之招生考試(含碩士班甄試及博士班考試)，請推薦人請依本校招生系統之email通知上傳至招生系統，或事先提供紙本給學生於報名時上傳至招生系統；若為紙本類型之招生考試，請推薦人於填妥本推薦函簽名密封後，由考生併同其他備審資料郵寄至本系。

This form is a general format and is suitable for paper or file upload. If student is applying for file upload type admission (including the master's and the doctoral admission), please pay attention to the email notification from our school and upload this letter to the admissions system, or provide a paper in advance to the student to upload to the admissions system. If student is applying for a paper type admission, please complete, sign and seal this letter of recommendation, and then send it with other application materials to the department by post.
國際學生/僑生：

International / Overseas Compatriot Student
請將本推薦函於2星期內以email方式寄至本系電子郵件信箱forestry@ntu.edu.tw 

Please email your letter of recommendation to forestry@ntu.edu.tw within two weeks. (Email only)









